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Sēde sasaukta 2023.gada 22.jūnijā plkst. 10:00 
Sēde sākta 2023.gada 22.jūnijā plkst. 10:09 
Sēde slēgta plkst. 12:01 
 
Sēdi vada: Finanšu komitejas loceklis Juris Grasmanis 
Sēdi protokolē: komitejas sekretāre Santa Ķūse 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Jānis Veits, Edgars Treimanis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, Andris Jankovskis 
(attālināti) 
 
Sēdē piedalās: 
Deputāts Andrejs Radzevičs, izpilddirektors Uldis Vārna, Finanšu un grāmatvedības 
daļas vadītājs Gints Brumbergs, juriste Gunta Gulbe, Domes priekšsēdētāja biroja 
vadītāja Iveta Samoviča, Iekšējā audita nodaļas vadītājs Aigars Evardsons, nekustamo 
īpašumu speciāliste Sintija Kubiļute, nekustamo īpašumu speciāliste Ilze Lācīte, projektu 
vadītāja infrastruktūras attīstības jomā Gita Golubova, Dienvidkurzemes novada 
Veselības aprūpes centra vadītāja Vija Jablonska, nepilngadīgo lietu inspektors Jānis 
Sēlis, Ingus Ukstiņš, SIA “Grobiņas namserviss” valdes locekle Ginta Veidemane 
 
Sēdē nepiedalās 3 komitejas locekļi: Aivars Priedols (atrodas atvaļinājumā), Sandris 
Bēča, Gatis Kalniņš 
 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
  



Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par projekta “Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu infrastruktūras izveide 
Rucavas novadā”, Nr.9.3.1.1/19/I/035 darbības realizācijas atteikšanos 

2. Grozījumi 2023.gada 25.maija lēmumā Nr.537 ” Par prioritārā investīciju projekta 
“Ēkas Lielā ielā 54, Grobiņā energoefektivitātes uzlabošana un pārbūve’’ noteikšanu 
un aizņēmuma ņemšanu Valsts kasē“ 

3. Par grozījumiem 14.01.2021. pilnvarojuma līgumā ar SIA "Grobiņas Namserviss" 
“Par dzīvojamo māju apsaimniekošanu un pārvaldīšanu" 

4. Par ūdensapgādes sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu un grozījumiem 
12.12.2016. līgumā “Par ūdenssaimniecības sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu” 
ar SIA "Grobiņas Namserviss" 

5. Par siltumapgādes sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu un grozījumiem 27.07.2017. 
līgumā “Par siltumapgādes sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu” ar SIA "Grobiņas 
Namserviss" 

6. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 
31.marta lēmumā Nr.364 “Par nekustamā īpašuma “Skudras Buividi”, Priekules 
pagastā, nodošanu īpašumā bez atlīdzības valstij Zemkopības ministrijas personā” 

7. Par pašvaldības kapitālsabiedrības SIA RAS 30 kapitāla daļu pārdošanu 

8. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA “PRIEKULES SLIMNĪCA” pamatkapitāla 
palielināšanai 

9. Par aizņēmuma ņemšanu Valsts kasē transporta iegādei skolēnu pārvadāšanai 

10. Par nomas maksas cenrāža apstiprināšanu īslaicīgai zemes nomai un par 
rakstveida piekrišanas došanu pasākumu rīkošanai pašvaldībai piederošos un 
piekrītošos zemes gabalos 

11. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības pretkorupcijas stratēģijas 2023. – 
2026.gadam apstiprināšanu 

12. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada Veselības aprūpes centra amatu 
katalogā 

13. Par Ingus Ukstiņa iecelšanu Administratīvās komisijas locekļa amatā un atļauju 
savienot valsts amatpersonas amatu 

14. Par Jāņa Sēļa iecelšanu Administratīvās komisijas locekļa amatā un atļauju 
savienot valsts amatpersonas amatu 

15. Par Dienvidkurzemes novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas vietnieces Vēras 
Rubezes atbrīvošanu no amata  

16. Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projekta "Apriķu muižas kungu mājas ēkas 
jumta un frontonu dzegu, jumta slīpes malu un DA fasādes restaurācijas būvprojekta 
izstrāde" īstenošanai 

17. Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai Mārtiņam Mikālam 

18. Par Dienvidkurzemes novada Vērgales pagasta pirmsskolas izglītības iestādes 
“Kastanītis” vadītājas Lienas Ernstsones atbrīvošanu no amata 

19. Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai Vitai Cielavai 

20. Par nomaksas pirkuma līguma slēgšanu un izsoles rezultātu apstiprināšanu 



Balsojums par komitejas sēdes vadītāja iecelšanu 

Sakarā ar to ka Finanšu komitejas komitejas sēdē nepiedalās komitejas 
priekšsēdētājs un priekšsēdētāja vietnieks, komitejas locekļiem nepieciešams ar 
klātesošo balsu vairākumu no sava vidus iecelt komitejas sēdes vadītāju. 
 

R.Reinis ierosina iecelt Juri Grasmani par Finanšu komitejas sēdes vadītāju. 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Juris Grasmanis - Nepiedalās balsojumā, Andris 
Jankovskis - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Iecelt Juri Grasmani par Finanšu komitejas sēdes 
vadītāju. 

 
J.Grasmanis izsludina pārtraukumu tehnisku iemeslu dēļ. 
 
Sēdes vadītājs J.Grasmanis atsāk sēdi un ierosina sēdes darba kārtībā kā 

papildus izskatāmo jautājumu iekļaut jautājumu "Par līdzfinansējuma nodrošināšanu 
projekta "Apriķu muižas kungu mājas ēkas jumta un frontonu dzegu, jumta slīpes malu 
un DA fasādes restaurācijas būvprojekta izstrāde" īstenošanai". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 

iekļaut jautājumu "Par līdzfinansējuma 

nodrošināšanu projekta “Apriķu muižas kungu 

mājas ēkas jumta un frontonu dzegu, jumta slīpes 

malu un DA fasādes restaurācijas būvprojekta 

izstrāde" īstenošanai". 

 
 



Sēdes vadītājs J.Grasmanis ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai 
Mārtiņam Mikālam".  

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par atļauju valsts amatpersonas 
amata savienošanai Mārtiņam Mikālam". 

 
 

Sēdes vadītājs J.Grasmanis ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada Vērgales pagasta pirmsskolas 
izglītības iestādes “Kastanītis” vadītājas Lienas Ernstsones atbrīvošanu no amata". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
Vērgales pagasta pirmsskolas izglītības iestādes 
“Kastanītis” vadītājas Lienas Ernstsones 
atbrīvošanu no amata". 

 
 
Sēdes vadītājs J.Grasmanis ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 

jautājumu iekļaut jautājumu "Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai Vitai 
Cielavai". 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par atļauju valsts amatpersonas 
amata savienošanai Vitai Cielavai". 

 
 

Sēdes vadītājs J.Grasmanis ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par nomaksas pirkuma līguma slēgšanu un izsoles rezultātu 
apstiprināšanu". 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par nomaksas pirkuma līguma 
slēgšanu un izsoles rezultātu apstiprināšanu". 

 
 

1.§ 
Par projekta “Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu infrastruktūras izveide 

Rucavas novadā”, Nr.9.3.1.1/19/I/035 darbības realizācijas atteikšanos 

Ziņo Gita Golubova 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldība kā tiesību un saistību pārņēmēja no 
Rucavas novada domes 2019. gada 27. decembrī ar Centrālo finanšu un līgumu aģentūru 
noslēdza Vienošanos  par Eiropas Savienības fonda projekta “Sabiedrībā balstītu sociālo 
pakalpojumu infrastruktūras izveide Rucavas novadā Nr. 9.3.1.1/19/I/035 īstenošanu. 

Projekta mērķis ir sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu infrastruktūras izveide 
Rucavas novadā, lai nodrošinātu Kurzemes plānošanas reģiona deinstitucionalizācijas 
plānā paredzēto pakalpojumu sniegšanu 9.2.2.1.pasākuma “Deinstitucionalizācija” 
mērķa grupai - personām ar garīga rakstura traucējumiem.  

Projektā plānotais sasniedzamais rezultāts paredz mērķa grupas personām 11 
pakalpojuma vietu izveide grupu dzīvokļu mājā un 6 pakalpojumu vietu izveide dienas 
aprūpes centrā ar iespējām saņemt pakalpojumu 8 personām un attīstīt savas sociālās 
prasmes, kas palīdzētu iekļauties sabiedrībā un darba tirgū. 

Projekta ietvaros izveidota grupu dzīvokļu ēka “Sudrabi”, Rucavas pagastā, 
Dienvidkurzemes novadā, kā arī veikti teritorijas labiekārtošanas darbi. Projektā plānotās 
darbības - Dienas aprūpes centra izveide “Birztalas -1”, Ķāķišķē, Rucavas pagastā,  



Dienvidkurzemes novadā realizācija nav uzsākta pamatojoties uz veikto iepirkumu 
procedūru rezultātiem un 25.04.2023 saņemto, reģistrēto Nr. DKN/2023/4.10/1706-S 
vēstuli no SIA "SKORPIONS VS". 

G.Golubova informē par projekta realizācijas gaitu. 

 J.Veits jautā cik finansējuma nepieciešams, lai projekts tiktu realizēts pilnībā? 

G.Golubova atbild, ka 38 (trīsdesmit astoņi) tūkst. bez PVN nepieciešami 
būvdarbu pabeigšanai, papildus vēl arī iekārtojuma iegāde, kopā ap 55 (piecdesmit 
pieci) tūkst. euro. 

J.Veits norāda, ka projektu būtu nepieciešams realizēt pilnībā no pašvaldības 
budžeta līdzekļiem. 

J.Grasmanis norāda, ka projektu termiņā nav iespējams realizēt. 

G.Golubova norāda, ka šī gada budžetā finansējums dienas aprūpes centra 
izveidei ir paredzēts, taču pēc Sociālā dienesta sniegtās informācijas varētu būt 
problēmas ar pakalpojumu nodrošināšanu. 

J.Veits norāda, ka līdz šim saņēmis informāciju, ka projekts tiks realizēts pilnībā 
un izsaka priekšlikumu to realizēt par pašvaldības budžeta līdzekļiem. 

E.Treimanis informē, ka būtu nepieciešama diskusija par turpmākajām dienas 
centra uzturēšanas izmaksām un lietderību. 

R.Reinis norāda, ka projekts līdz šim ticis realizēts laicīgi, taču būvuzņēmums 
uzrakstījis atteikumu par būvdarbu veikšanu ar norādi, ka to varot veikt septembra 
mēnesī, tādēļ arī šobrīd pašvaldība vairs nevar realizēt projektu noteiktajā termiņā, 
taču, jāizvērtē iespēja realizēt projektu pilnībā no pašvaldības budžeta. 

A.Radzevičs jautā, kādas darbības paredzētas veikt projektā? 

G.Golubova atbild, ka tā būtu darbnīcu izveide, kur grupu dzīvokļu ēkas “Sudrabi” 
īrniekiem apgūt dažādas prasmes. 

A.Radzevičs jautā vai būtu nepieciešama arī jaunu amatu vietu izveide? 

G.Golubova atbild, ka, lai nodrošinātu dienas aprūpes centra darbību būtu 
nepieciešamas divas līdz trīs amata vietas. Tāpat būtu jānodrošina transports 
“Sudrabu” iemītniekiem nokļūšanai uz plānoto dienas aprūpes centru, tas atrodas 
attālāk un ar kājām personām šo attālumu neesot iespējams veikt. Iespējams, 
nepieciešams izvērtēt iespēju atrast telpu tuvāk ēkai “Sudrabi”, ko par pašvaldības 
līdzekļiem iekārtot par dienas centru. 

A.Radzevičs uzdod jautājumu vai grupu dzīvokļu ēka “Sudrabi” noslogota pilnībā?   

G.Golubova informē, ka šobrīd tajā atrodas 4 (četras) personas. 



E.Treimanis jautā, cik darbinieku tiek algoti šobrīd?  

J.Grasmanis atbild, ka šobrīd arī 4 (četri) darbinieki. 

A.Radzevičs jautā cik ir plānotais cilvēku skaits grupu dzīvokļu ēkā “Sudrabi”? 

G.Golubova informē, ka paredzēts 11 (vienpadsmit) personas, šobrīd vairākas 
personas ir izvērtējumā. 

J.Veits norāda, ka ēkā “Sudrabi” dienas centru nav iespējams izveidot, tas veidots 
kā dzīvojamais fonds. 

G.Golubova piekrīt, ka ēkā “Sudrabi” izveidot dienas aprūpes centru nav 
iespējams. 

A.Jankovskis norāda, ka ir saņēmis informāciju, ka grupu dzīvokļu ēkas “Sudrabi” 
īrnieki tiek vesti arī uz mācībām Priekulē un uz Liepājas Neredzīgo biedrības rīkotajām 
nodarbībām. Jāizvērtē vai tas nav izdevīgāk nekā izveidot dienas aprūpes centru. 

J.Veits norāda, ka pašvaldības ēku būtu arī nepieciešams sakārtot. 

E.Treimanis norāda, ka nepieciešams veikt izvērtējumu dienas centra izveidei. 

R.Reinis norāda, ka šobrīd jāpieņem lēmums par projekta nerealizēšanu pilnībā 
un rosina jautājumu par dienas aprūpes centra izveidi virzīt izskatīšanai Sociālo un 
veselības jautājumu komitejā, kur visi iesaistīties speciālisti, t. sk. Sociālais dienests,  
pārrunā nepieciešamību par dienas aprūpes centra izveidi. 

J.Grasmanis norāda, ka balsojums ir par projekta apturēšanu nevis darbības 
realizāciju. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis) 

"pret" -  1 (Jānis Veits) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par projekta “Sabiedrībā balstītu sociālo 
pakalpojumu infrastruktūras izveide Rucavas 
novadā”, Nr.9.3.1.1/19/I/035 darbības realizācijas 
atteikšanos”. 

 
 
 
 



2.§ 
Grozījumi 2023.gada 25.maija lēmumā Nr.537 “Par prioritārā investīciju projekta 

“Ēkas Lielā ielā 54, Grobiņā energoefektivitātes uzlabošana un pārbūve’’ 
noteikšanu un aizņēmuma ņemšanu Valsts kasē” 

Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - Pēc Pašvaldības aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības 
padomes lūguma 2023.gada 25.maija lēmumā Nr.537 “Par prioritārā investīciju 
projekta “Ēkas Lielā ielā 54, Grobiņā energoefektivitātes uzlabošana un pārbūve’’, 
nepieciešams papildināt lēmumprojekta 1. punkts. 

A.Radzevičs norāda, ka iepazīstoties ar informāciju, sanāk, ka pašvaldība būvē 
ēku 3,5 (trīs, komats, piecu) milj. apmērā, lai nodrošinātu apgaismojumu un apkoptu 
teritoriju. 

G.Brumbergs atbild, ka šādi ir padomes norādītie nepieciešamie grozījumi, citi 
iebildumi nav tikuši saņemti. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Grozījumi 2023.gada 25.maija lēmumā 

Nr.537 “Par prioritārā investīciju projekta “Ēkas Lielā 
ielā 54, Grobiņā energoefektivitātes uzlabošana un 
pārbūve’’ noteikšanu un aizņēmuma ņemšanu Valsts 
kasē”. 

 
 

3.§ 
Par grozījumiem 14.01.2021. pilnvarojuma līgumā ar SIA "Grobiņas Namserviss" 

“Par dzīvojamo māju apsaimniekošanu un pārvaldīšanu" 

Ziņo Uldis Vārna 

Būtība - Saskaņā ar 2022.gada 26.augusta Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
lēmumu Nr. 899 “Par kapitālsabiedrību SIA “Grobiņas namserviss, SIA “Durbe KS”, SIA 
“Vērgales komunālā saimniecība” un SIA “Pāvilostas komunālais uzņēmums” 
reorganizāciju un 2021.gada 14.janvārī noslēgto pilnvarojuma līgumu “Par dzīvojamo 
māju apsaimniekošanu un pārvaldīšanu" SIA “Grobiņas namserviss” ir pilnvarota 
pārvaldīt un apsaimniekot Dienvidkurzemes novada pašvaldības īpašumā un valdījumā 



esošās dzīvojamās mājas, ar mājām funkcionāli saistītās ēkas, būves un mājām 
piesaistītos zemes gabalus, kā arī apsaimniekot un uzturēt, izīrēt un iznomāt 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības īpašumā esošās dzīvojamās telpas un iekasēt īres 
maksas peļņas daļu. 

Izpildot līgumā noteiktos pienākumus, SIA “Grobiņas namserviss” konstatēja, ka 
sabiedrībai apsaimniekošanā un pārvaldīšanā nav nodoti 54 (piecdesmit četri) īpašumi: 
Durbes pilsētā – Aizputes iela 6, Peldu iela 2, Raiņa ielas 21, Raiņa iela 24, Raiņa iela 
39, Raiņa iela 41,Raiņa iela 47, Raiņa iela 49, Raiņa iela 63, Raiņa iela 65, Raiņa 65a, 
Raiņa iela 69, Skolas iela 2, Skolas iela 8, Skolas iela 12,Skolas iela 24, Durbes pagastā 
– Brīviņi, Indrāni, Līguti 1, Dunalkas pagastā – Kaimiņi, Straumes, Vecpils pagastā – 
Alejas, Avoti, Blāzmas, Saulgrieži, Sakas pagastā – Rīvas 1, Rīvas 2, Stacijas ēka, 
Pāvilostas pilsētā – Brīvības iela 14, Dzintaru iela 95, Dzintaru iela 97, Upesmaužas iela 
3, Tadaiķu pagastā – Alejas iela 7, Alejas iela 9, Celtnieku iela 4, Celtnieku iela 6, 
Celtnieku iela 10, Ceļmalas, Jaunbrenči, Ķīvīti, Lapegles, Rīgas iela 1,Rīgas iela 3, 
Šalkas, Vērgales pagastā – Alfas, Atvari, Ploce 2, Ploce 15, Ploce 23, Ploce 28, Ploces 
stacija, Sudrabi, Teikas, Vērgales stacija, kurus jau faktiski apsaimnieko un pārvalda SIA 
“Grobiņas namserviss”. 

  A.Radzevičs norāda, ka pie katriem SIA “Grobiņas namservisa” vienošanās 
grozījumiem vienmēr arī pagarina termiņu.  

G.Veidemane atbild, ka tas ir attiecībā par ūdensaimniecību, šajā lēmumprojektā 
nav paredzēts grozīt termiņus. Attiecībā uz ūdensaimniecības pakalpojumu 
nodrošināšanu esošais līgums beidzas 2024. gadā līdz ar to priekšlikums to pagarināt. 
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4.§ 
Par ūdensapgādes sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu un grozījumiem 

12.12.2016. līgumā “Par ūdenssaimniecības sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu” 
ar SIA "Grobiņas Namserviss" 

Ziņo Uldis Vārna 



Būtība - Saskaņā ar 2022.gada 26.augusta Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
lēmumu Nr. 899 “Par kapitālsabiedrību SIA “Grobiņas namserviss, SIA “Durbe KS”, SIA 
“Vērgales komunālā saimniecība” un SIA “Pāvilostas komunālais uzņēmums” 
reorganizāciju un 2016.gada 12.decembra noslēgto līgumu “Par ūdenssaimniecības 
sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu" SIA “Grobiņas namserviss” ir pilnvarota nodrošināt 
centralizētus ūdensapgādes pakalpojumus (tai skaitā ūdens ieguve, sagatavošana, 
ūdens padeve no sagatavošanas līdz patērētājam), kā arī centralizētus notekūdeņu 
savākšanas pakalpojumus (tai skaitā savākšana no lietotāja, novadīšanu līdz attīrīšanas 
iekārtām un/vai sūkņu stacijai un notekūdeņu attīrīšanas pakalpojumus) 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības administratīvajās teritorijās, tai skaitā Vecpils 
pagastā, Durbes pilsētā, Durbes pagastā, Tadaiķu pagastā, Dunalkas pagastā, Vērgales 
pagastā, Pāvilostas pilsētā un Sakas pagastā. 

Lai nodrošinātu vispārīgās prasības un kārtību ūdenssaimniecības pakalpojumu 
sniegšanā un lietošanā Dienvidkurzemes novada Vecpils pagastu, Durbes pilsētas, 
Durbes pagastu, Tadaiķu pagastu, Dunalkas pagastu, Vērgales pagastu, Pāvilostas 
pilsētas un Sakas pagastu administratīvajās teritorijās, ir nepieciešams veikt grozījumus 
12.12.2016. līgumā “Par ūdenssaimniecības sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu", kas 
noslēgts ar SIA “Grobiņas namserviss”.  

 J.Grasmanis norāda, ka vienošanās 1.1. punktā nav informācijas ko pašvaldība 
uzdod darīt, nepieciešamis papildināt 1.1. punktu. 

E.Treimanis jautā vai būs arī tarifu izmaiņas? 

G.Veidemane atbild, ka izmaiņas būs, tarifu izmaiņu projekts tiks iesniegts jūlija 
mēnesī, šobrīd tiek veikti aprēķini.  

E.Treimanis jautā vai būs diferencētais vai vienotais aprēķins? Šo jautājumu būtu 
nepieciešams pārrunāt gan ar deputātiem, gan iedzīvotājiem, iepriekšējā pieredze 
rāda, ka iedzīvotāji izvēlas diferencēto aprēķinu. 

 J.Grasmanis norāda, ka tarifus apstiprina Regulators. 

G.Veidemane piekrīt, ka gan ūdensaimniecības, gan siltumpakalpojumu tarifus 
apstiprina Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisija. 

A.Radzevičs norāda, ka izmantot dalītu vai vidējo aprēķinu nav Regulatora 
kompetencē noteikt, tas ir pašvaldības lēmums. Deputātiem būtu nepieciešams redzēt 
provizoriskos aprēķinus. 

E.Treimanis norāda, ka nepieciešams objektīvāk izvērtēt pakalpojumu izmaksas 
un spēju piedāvāt šos pakalpojumus, lai turpmāk kapitālsabiedrībai nerastos 
zaudējumi. 

G.Veidemane informē, ka tarifi tiks aprēķināti un iesniegti arī pašvaldībā. 

A.Radzevičs norāda, ka saņēmis informāciju, par papildus finanšu līdzekļu 
nepieciešamību. 



G.Veidemane atbild, ka šobrīd tiek apsekotas katlu mājas, tiek apkopoti finanšu 
aprēķini par tehnisko stāvokļu uzlabošanu. Kapitālsabiedrība izvērtēs iespēju pretendēt 
uz valsts aizdevuma saņemšanu un iespējams būs nepieciešams pašvaldības domes 
lēmums par galvojuma sniegšanu.  
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Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu  “Par ūdensapgādes sabiedrisko 
pakalpojumu sniegšanu un grozījumiem 12.12.2016. 
līgumā “Par ūdenssaimniecības sabiedrisko 
pakalpojumu sniegšanu” ar SIA "Grobiņas 
Namserviss"” ar labojumiem. 

 
 

5.§ 
Par siltumapgādes sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu un grozījumiem 

27.07.2017. līgumā “Par siltumapgādes sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu” ar 
SIA "Grobiņas Namserviss" 

Ziņo Uldis Vārna 

Būtība - Saskaņā ar 2022.gada 26.augusta Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
lēmumu Nr. 899 “Par kapitālsabiedrību SIA “Grobiņas namserviss, SIA “Durbe KS”, SIA 
“Vērgales komunālā saimniecība” un SIA “Pāvilostas komunālais uzņēmums” 
reorganizāciju un 2017.gada 27.jūlijā noslēgto līgumu  “Par siltumapgādes sabiedrisko 
pakalpojumu sniegšanu" SIA “Grobiņas namserviss” ir pilnvarota nodrošināt centralizētus 
siltumapgādes pakalpojumus, tai skaitā ražošana, pārvade no sagatavošanas līdz 
patērētājiem un sadales patērētājiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
administratīvajās teritorijās, tai skaitā Nīcā, Nīcas pagastā, Durbes pilsētā, Pāvilostas 
pilsētā, Vērgales pagastā, Tadaiķu pagastā, Vecpils pagastā. 

Lai nodrošinātu vispārīgās prasības un kārtību siltumapgādes pakalpojumu 
sniegšanā un lietošanā Dienvidkurzemes novada Nīcā, Nīcas pagastā, Durbes pilsētā, 
Pāvilostas pilsētā, Vērgales pagastā, Tadaiķu pagastā, Vecpils pagastā administratīvajās 
teritorijās, ir nepieciešams veikt grozījumus 27.07.2017. līgumā “Par siltumapgādes 
sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu", kas noslēgts ar SIA “Grobiņas namserviss”.  
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Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par siltumapgādes sabiedrisko 
pakalpojumu sniegšanu un grozījumiem 27.07.2017. 
līgumā “Par siltumapgādes sabiedrisko pakalpojumu 
sniegšanu” ar SIA "Grobiņas Namserviss"”. 

 
 

6.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 

31.marta lēmumā Nr.364 “Par nekustamā īpašuma “Skudras Buividi”, Priekules 
pagastā, nodošanu īpašumā bez atlīdzības valstij Zemkopības ministrijas 

personā” 

Ziņo Ilze Lācīte 

Būtība - Izskatot  AS  “Latvijas  valsts  meži”, reģistrācijas   Nr.  40003466281, 
iesniegumu (reģ.   Nr. DKN/2023/4.10/1315-S) ar lūgumu veikt grozījumus 
Dienvidkurzemes  novada  pašvaldības domes 31.03.2023. lēmumā Nr. 364 “Par 
nekustamā īpašuma “Skudras Buividi”, Priekules pagastā, nodošanu īpašumā bez 
atlīdzības valstij Zemkopības ministrijas personā” attiecībā uz Nekustamā īpašuma 
kopplatību, kā arī norādīt informāciju par ilgtermiņa ieguldījuma uzskati. 
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Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par grozījumiem Dienvidkurzemes 

novada pašvaldības domes 2023. gada 31.marta 
lēmumā Nr.364 “Par nekustamā īpašuma “Skudras 
Buividi”, Priekules pagastā, nodošanu īpašumā bez 
atlīdzības valstij Zemkopības ministrijas personā””. 

 
 
 
 



7.§ 
Par pašvaldības kapitālsabiedrības SIA RAS 30 kapitāla daļu pārdošanu 

Ziņo Uldis Vārna 

Būtība - Pašvaldību likuma 10.panta pirmās  daļas  9.punkts  noteic,  ka,  domes 
kompetencē ir likumā noteiktajā kārtībā izveidot, reorganizēt un likvidēt pašvaldības 
kapitālsabiedrības.  

Izskatot izvērtējumos par kapitālsabiedrību ietverto informāciju un no Konkurences 
padomes saņemtos atzinumus par deleģētajiem uzdevumiem un kapitālsabiedrību 
pamatdarbību veidiem, pašvaldības līdzdalība attiecībā uz SIA “RAS 30” gan 
ārpakalpojuma sniedzēja izvērtējumā, gan Konkurences padomes izvērtējumā tika 
sniegts ieteikums izbeigt pašvaldības līdzdalību šajā kapitālsabiedrībā. 

U.Vārna iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto lēmumprojektu. 

J.Veits jautā vai pārdodot kapitālsabiedrības daļas varētu ietekmēt atkritumu 
apsaimniekošanas tarifu izmaksas? 

U.Vārna atbild, ka nē. 

E.Treimanis jautā vai tiks izmaksātas dividendes? 

U.Vārna atbild, ka būs, bet minimālas, ap 40 (četrdesmit) tūkst. euro. 

A.Radzevičs informē, ka dividendes no SIA “Liepājas RAS”, ja tās paredzētas, 
izmaksā SIA “RAS 30”, savukārt SIA “RAS 30” nedara pilnīgi neko, nodarbina tikai 
valdes locekli un grāmatvedi. 

U.Vārna informē, ka iepazīstoties ar SIA “RAS” pagājušā gada pārskatu, 
apgrozījums bijis 4 (četri) tūkst. euro un norāda, ka SIA “RAS 30” tika izveidots kā 
starpuzņēmums, lai pārstāvētu visus novadus, pirms administratīvās reģionālas 
reformas.  
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8.§ 
Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA “PRIEKULES SLIMNĪCA” pamatkapitāla 

palielināšanai 

Ziņo Uldis Vārna 

Būtība – Saņemts SIA “Priekules slimnīca” (reģ.40003218218) iesniegums par 
pamatkapitāla palielināšanu.  

Dome lemj palielināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības sabiedrības ar 
ierobežotu atbildību Priekules slimnīca” pamatkapitālu par EUR 146494,- (viens simts 
četrdesmit seši tūkstoši četri simti deviņdesmit četri euro), tādējādi palielinot 
Dienvidkurzemes novada pašvaldībai piederošo sabiedrības kapitāla daļu skaitu.  

 
A.Radzevičs jautā vai nav jānorāda finanšu kapitālu palielināšanas mērķis? Valsts 

kontroles ziņojumā bijis norādīts, ka finanšu līdzekļi netiek ieguldīti ar mērķi. 
 
G.Gulbe informē, ka visas iekārtas nebūs iespējams norādīt. 
 
A.Radzevičs norāda, ka finanšu līdzekļi bija paredzēti stacionārās ēkas apkures 

un ventilācijas sistēmas renovācijai, skābekļa centralizētās padeves sistēmai un 
zobārstniecības iekārtas ar rentgenu iegādei. Informē, ka lēmuma projekta 
sagatavotājs lēmumprojektā atsaucies arī uz spēkā neesošu likuma pantu. 

 
J.Grasmanis norāda, ka lēmumprojekts līdz domes sēdei tiks salabots. 
 
E.Treimanis informē, ka lēmumprojekta sagatavotājiem, kas neprecīzi sagatavo 

lēmumprojektus nepieciešams būtu samazināt atalgojumu un pievienot lēmumprojekta 
labotājiem, tad mainītos lēmumprojektu rakstīšanas kvalitāte. 
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9.§ 
Par aizņēmuma ņemšanu Valsts kasē transporta iegādei skolēnu pārvadāšanai 

Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - Pamatojoties uz  likuma "Par valsts budžetu 2023. gadam un budžeta 
ietvaru 2023., 2024. un 2025. gadam" 36.panta pirmās daļas 6.punktu, dome lemj iepirkt 
piecus autobusus skolēnu pārvadāšanai par summu 488 840 EUR, ņemot ilgtermiņa 
aizņēmumu 439 956 EUR (četri simti trīsdesmit deviņi  tūkstoši deviņi simti piecdesmit 
seši euro) apmērā no Valsts kases ar tās noteikto procentu likmi uz 7 gadiem ar atlikto 
pamatsummas maksājumu līdz 2024.gada janvārim.  
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10.§ 
Par nomas maksas cenrāža apstiprināšanu īslaicīgai zemes nomai un par 

rakstveida piekrišanas došanu pasākumu rīkošanai pašvaldībai piederošos un 
piekrītošos zemes gabalos 

Ziņo Andra Vārna, Gints Brumbergs 

Būtība - Ministru kabineta 2018.gada 19.jūnija noteikumu Nr.350 “Publiskas 
personas zemes nomas un apbūves tiesības noteikumi” 29.7. punkts nosaka, ka 
iznomātājs var nerīkot nomas tiesību izsoli, ja tiek iznomāts neapbūvēts zemesgabals 
vienai personai īslaicīgi – ne ilgāk par 10 dienām gadā – un iznomāšana nav pretēja 
sabiedrības interesēm.  

Atbilstoši minēto noteikumu 30.4.punktam nomas maksu nosaka atbilstoši Ministru 
kabineta, pašvaldības domes, citas atvasinātas publiskas personas vai 
kapitālsabiedrības kapitāla daļu turētāja apstiprinātam nomas pakalpojumu maksas 
cenrādim, kas noteikts, ņemot vērā neatkarīga vērtētāja noteikto tirgus nomas maksu, vai 
neatkarīga vērtētāja noteiktajai tirgus nomas maksai, bet tā nedrīkst būt mazāka par šo 
noteikumu 5. punktā minēto maksu, kas noteikta – zemesgabala minimālā nomas maksa 
gadā 28 EUR. 

A.Vārna informē, ka saņemts iesniegums par zemes gabala iznomāšanu 
pasākumu rīkošanai un domei būtu nepieciešams apstiprināt cenrādi. 



A.Radzevičs jautā kāda šobrīd ir nomas maksa par neapbūvēta zemes gabala 
iznomāšanu? 

A.Vārna atbild, ka 28 (divdesmit astoņi) euro gadā. 

E.Treimais norāda, ka svētki nepieciešami, nomas maksu noteikt pēc iespējas 
mazāku. 

A.Radzevičs norāda, ka neapmierina lēmumprojektā minētās nomas maksas 
apmērs. 

G.Brumbergs informē, ka par šo tika diskutēts, precīzus aprēķinus grūti izveidot, 
jo pasākumā par visu atbildīgs pasākuma organizētājs. Pašvaldība nodrošina zemes 
gabalam tikai zāles pļaušanu, kas jādara neatkarīgi vai īpašumā tiek rīkots pasākumu 
vai nē. 

R.Reinis norāda, ka lēmumprojektu vajag atbalstīt. 

A.Radzevičs izsaka priekšlikumu lēmumprojektā norādīt 10 (desmit) euro par 
dienu. 

G.Ločmelis jautā vai tas būs saistošs uz visiem pašvaldības zemes gabaliem? 

G.Gulbe atbild, ka visiem. 

A.Jankovskis jautā vai pašvaldībai nepieciešams noteikt nomas maksu? Vai būs 
organizatoram  papildus aprēķini par kādu pakalpojumu? 

G.Gulbe atbild, ka pēc likuma pasākumu organizatoriem pašiem jānodrošina 
atkritumu apsaimniekošana un sabiedriskā kārtība. 

A.Jankovskis jautā vai tomēr nepieciešams piemērot nomas maksu? 

G.Gulbe atbild, ka pašvaldība īpašumus nodot bezatlīdzības lietošanā var 
sabiedriskajām organizācijām. 

E.Treimanis ierosina balsot par sagatavoto lēmumprojektu. 

J.Grasmanis norāda, ka izskanējuši dažādi priekšlikumi, kurš būtu piemērotākais? 

 
R.Reinis izsaka priekšlikumu noteikt nomas maksu līdz 10 dienām gadā un 28  

    (divdesmit astoņi) euro dienā.  
 
  

Komitejas locekļi atbalsta R.Reiņa priekšlikumu. 
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11.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības pretkorupcijas stratēģijas 2023. – 

2026.gadam apstiprināšanu 

Ziņo Aigars Evardsons 

Būtība – Pamatojoties uz Ministru kabineta 2017. gada 17. oktobra noteikumu Nr. 
630 “Noteikumi par iekšējās kontroles sistēmas pamatprasībām korupcijas un interešu 
konflikta riska novēršanai publiskas personas institūcijā” 3. un 6. punktu, 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 23. februāra noteikumu 
Nr.172 “Korupcijas novēršanas sistēma Dienvidkurzemes novada pašvaldībā” 9. 
punktu un 9.1. apakšpunktu, nepieciešams apstriprināt Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības pretkorupcijas stratēģiju 2023. – 2026.gadam. 

A.Radzevičs jautā kādā veidā pašvaldība nodrošinās publicēšanu atvērto datu 
portālā? 

A.Evardsons informē, ka tiks izstrādāts rīcības plāns. Atvērto datu failu 
publicēšana tiek organizēta vairākās pašvaldībās, tās mērķis, lai sabiedrība ir informēta 
par pašvaldības finanšu līdzekļu izlietošanu un norāda, ka publicēšanu paredzēts 
ieviest ar nākošo gadu. 

A.Radzevičs jautā vai ar nākošo gadu tiks publicēti visi pašvaldības slēgtie līgumi? 

A.Evardsons atbild, ka iespējams kāda sadaļa no līguma netiks publicēta, bet 
līguma summas gan tiks publicētas. Šobrīd šāds projekts tiek realizēts Rīgas pilsētā, 
kā arī citos pie Rīgas novados. Šāda prasība par datu publicēšanu ir Eiropas 
organizāciju rekomendācija. 

E.Treimanis jautā, kurš nosaka komercnoslēpuma saturu, vai uzņēmējs? 



A.Evardsons atbild, ka arī uzņēmējs var noteikt. 

E.Treimanis jautā vai šādi neveidosies nevajadzīgi konflikti ar uzņēmējiem? 

A.Evardsons atbild, ka ir bijušas atsevišķas situācijas, kad konflikti rodas. 

E.Treimanis norāda, ka, ja no nākamā gada informāciju pašvaldība publicē, tad 
būtu nepieciešams par to informēt arī uzņēmēju ar ko tiek slēgts līgums. 

J.Grasmanis jautā, kas notiek ar personas datu aizsardzību? 

A.Evardsons atbild, ka ja tiek līgums slēgts ar fizisku personu, tad viņa personas 
dati netiek publicēti. 

J.Grasmanis jautā vai nebūs nepieciešams izveidot jaunu amata vietu, kas būs 
atbildīgs par informācijas publicēšanu? 

A.Evardsons atbild, ka jaunu amatu vietas izveide nebūs nepieciešama. 

G.Gulbe jautā, kāpēc startēģijā uzsvērts par pieejamajiem pašvaldības 
dzīvokļiem? 

A.Evardsons atbild, ja kāds iedzīvotājs vēlas īrēt, tad lai šī informācija būtu 
pieejama. 

E.Treimanis norāda, ka līdz šim sniegtā informācija par pašvaldības dzīvokļiem 
netika precīzi sagatavota, pašvaldības izpilddirektoram būtu nepieciešams nodrošināt, 
lai dokumentācija tiktu sagatavota precīzi. 

A.Evardsons informē, ka par mājokļu plānošanas un attīstības startēģijas izstrādi 
tiks veidota darba grupa, kurā piedalīsies vairāki iesaistītie speciālisti. 

A.Radzevičs norāda, ka padziļinātāk jāizvērtē pašvaldības pretkorupcijas 
stratēģija, jo šobrīd saņemt prasīto informāciju no pašvaldības ir grūti. 

E.Treimanis jautā kā tiks kontrolēts, lai visi līgumi tiktu publicēti? 

A.Evardsons norāda, ka šim mērķim ir izveidota kārtība kā tiks kontrolēts, lai visi 
līgumi tiktu publicēti atvērto datu portālā. 

A.Radzevičs norāda, ka 20. jūnija komitejas sēdes laikā jau tika atklāts likuma 
pārkāpums, ko pieļauj pašvaldība. 

A.Evardsons skaidro, ka Izglītības un sporta komitejas sēdes laikā saņemta 
informācija, ka Iepirkumu nodaļa nav nopublicējusi iepirkuma plānu Elektronisko 
iepirkumu sistēmā, Iekšējā audita nodaļai tika uzdots līdz 2023. gada 30. jūnijam 
pārbaudīt un ziņot par pārkāpumiem. A.Evardsons informē, ka pēc šādas informācijas 
saņemšanas tika pārbaudīts vai Iepirkuma nodaļa termiņos veic iepirkumu procedūru 
nodrošināšanu, attiecībā uz iepirkumu procedūru termiņiem pārkāpumi netika 
konstatēti. 



Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības pretkorupcijas stratēģijas 2023. – 
2026.gadam apstiprināšanu”. 

 
 

12.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada Veselības aprūpes centra amatu 

katalogā 

Ziņo Mairita Krētaine, Vija Jablonska 

Būtība - Personāla daļā ir saņemts Dienvidkurzemes novada Veselības aprūpes 
centra vadītājas Vijas Jablonskas 24.05.2023. iesniegums Nr.VAC/2023/1.6/13-N 
(saņemts 24.05.2023. Reģ.Nr. DKN/2023/4.10/2073-S un 02.06.2023. e-pasta vēstule) 
ar lūgumiem veikt izmaiņas Dienvidkurzemes novada Veselības aprūpes centra amatu 
katalogā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par grozījumiem Dienvidkurzemes 
novada Veselības aprūpes centra amatu katalogā”.  

 
 

13.§ 
Par Ingus Ukstiņa iecelšanu Administratīvās komisijas locekļa amatā un atļauju 

savienot valsts amatpersonas amatu 

Ziņo Aigars Evardsons 



Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2023. gada 13. jūnijā saņemts Valsts 

policijas Kurzemes reģiona pārvaldes dokuments (reģistrēts Dienvidkurzemes novada 

pašvaldībā Nr. DKN/2023/4.9./2356-S) kurā, kā policijas pārstāvi darbam 

Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes Administratīvā komisijā deleģē Valsts 

policijas Kurzemes reģiona pārvaldes Dienvidkurzemes iecirkņa priekšnieku Ingus 

Ukstiņu. 

A.Radzevičs jautā, kas sagatavo Administratīvās komisijas lēmumprojektus? 

A.Evardsons atbild, ka tos gatavo sekretārs sadarbībā ar komisijas priekšsēdētāju. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par Ingus Ukstiņa iecelšanu 
Administratīvās komisijas locekļa amatā un atļauju 
savienot valsts amatpersonas amatu”.  

 
 

14.§ 
Par Jāņa Sēļa iecelšanu Administratīvās komisijas locekļa amatā un atļauju 

savienot valsts amatpersonas amatu 

Ziņo Aigars Evardsons, Jānis Sēlis 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2023. gada 28. aprīlī saņemts 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Dienvidkurzemes novada pašvaldības policijas 
Nepilngadīgo lietu inspektora Jāņa Sēļa iesniegums (reģistrēts Dienvidkurzemes novada 
pašvaldībā Nr. DKN/2023/4.9./1990-S) piekrītot Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
domes Administratīvās komisijas locekļa amatam. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par Jāņa Sēļa iecelšanu Administratīvās 
komisijas locekļa amatā un atļauju savienot valsts 
amatpersonas amatu”.  

 
 

15.§ 
Par Dienvidkurzemes novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas vietnieces Vēras 

Rubezes atbrīvošanu no amata 

Būtība - Saņemts Dienvidkurzemes novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas 
vietnieces Vēras Rubezes iesniegums (31.05.2023. Reģ.Nr. DKN/2023/6.6/860) ar 
lūgumu 30.06.2023. izbeigt darba tiesiskās attiecības. 

A.Radzevičs norāda, ka lēmumprojekta lemjošajā daļā nepieciešams mainīt, ka 
Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas vietniece nodot mantas pašvaldības izpilddirektoram, 
nevis Dzimtsarakstu nodaļas vadītājai. 

J.Grasmanis norāda, ka lēmuma projektā nav norādīts kam nodot mantas. 

A.Radzevičs norāda, ka iepriekš redzējis sagatavoto lēmumprojektu, kur bijis 
uzdots mantas nodot Dzimtsarakstu nodaļas vadītājai, bet tā kā Dzimtsarakstu nodaļas 
vadītāja arī pēc neilga laika arī pārtrauc darba attiecības, tad mantas būtu 
nepieciešams nodot citai personai. 

J.Grasmanis norāda, ka līdz darba attiecību pārtraukšanai administrācijai būs 
jānolemj, kam lietas tiks nodotas. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par Dienvidkurzemes novada 
Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas vietnieces Vēras 
Rubezes atbrīvošanu no amata”. 

 
 
 
 
 



16.§ 
Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projekta "Apriķu muižas kungu mājas ēkas 

jumta un frontonu dzegu, jumta slīpes malu un DA fasādes restaurācijas 
būvprojekta izstrāde" īstenošanai 

Ziņo Gints Ločmelis 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2023.gada 30.maijā saņemts un 
reģistrēts DKN/2023/4.10/2142-S Valsts kultūrkapitāla fonda (turpmāk VKKF) paziņojums 
Nr. 2023-2-KMA078 par finansējuma piešķiršanu EUR 2760,00 Kultūras mantojuma 
nozares 2023.gada 2.projektu konkursā - projekta “Apriķu muižas kungu mājas ēkas 
jumta un frontonu dzegu, jumta slīpes malu un DA fasādes restaurācijas būvprojekta 
izstrāde” īstenošanai. 

Projekta ietvaros plānota būvprojekta izstrāde Apriķu muižas kungu mājas ēkas 
jumta un frontona dzegu, jumta slīpes malu un DA fasādes frontona dzegu restaurācijai, 
lai nākotnē varētu veikt restaurācijas darbus. 

Projektu plānots īstenot laika periodā no līguma noslēgšanas brīža ar Valsts 
kultūrkapitāla fondu līdz 29.11.2024. Projekta īstenošanai nepieciešamais finansējums 
EUR 6070,00 no kuriem EUR 2760,00 ir VKKF piešķirtais finansējums, trūkstošais 
finansējums projekta īstenošanai pilnā apmērā ir EUR 3310,00. 

Līdz ar to ir nepieciešams Dienvidkurzemes novada pašvaldības līdzfinansējums 
EUR 3310,00, lai projektu īstenotu pilnā apjomā. 

Apriķu muižas infrastruktūras uzlabošana un muižas teritorijas labiekārtošana 
iekļauta Dienvidkurzemes novada pašvaldības rīcības un investīciju plānā 2022. – 2027. 
gadam - 6.4.134. punktā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par līdzfinansējuma nodrošināšanu 
projekta "Apriķu muižas kungu mājas ēkas jumta un 
frontonu dzegu, jumta slīpes malu un DA fasādes 
restaurācijas būvprojekta izstrāde" īstenošanai”. 

 
 

17.§ 
Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai Mārtiņam Mikālam 

Ziņo Aigars Evardsons 



Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2023.gada 6.jūnijā saņemts Mārtiņa 
Mikāla iesniegums (reģistrācijas Nr. DKN/2023/6.6/961) ar lūgumu atļaut savienot 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Vaiņodes pagasta pārvaldes vadītāja amatu ar 
Dienvidkurzemes novada Sporta pārvaldes Priekules nodaļas vadītāja amatu. 

 

A.Radzevičs jautā vai noteikts cik stundas tiek pildīti Sporta pārvaldes Priekules 
nodaļas vadītāja pienākumi? 

A.Evardsons informē, ka lēmumprojektā noteiktas 80 (astoņdesmit) stundas 
mēnesī. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par atļauju valsts amatpersonas amata 
savienošanai Mārtiņam Mikālam”. 

 
 

18.§ 
Par Dienvidkurzemes novada Vērgales pagasta pirmsskolas izglītības iestādes 

“Kastanītis” vadītājas Lienas Ernstsones atbrīvošanu no amata 

Ziņo Mairita Krētaine 

Būtība - Saņemts Dienvidkurzemes novada Vērgales pagasta pirmsskolas 
izglītības iestādes “Kastanītis” vadītājas Lienas Ernstsones iesniegums (09.06.2023. 
Reģ.Nr. DKN/2023/6.6/1033) ar lūgumu 03.07.2023. izbeigt darba tiesiskās attiecības. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par Dienvidkurzemes novada Vērgales 



pagasta pirmsskolas izglītības iestādes “Kastanītis” 
vadītājas Lienas Ernstsones atbrīvošanu no amata”.  

 
 

19.§ 
Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai Vitai Cielavai 

Ziņo Aigars Evardsons 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2023.gada 19. jūnijā saņemts Vitas 
Cielavas iesniegums (reģistrācijas Nr. DKN/2023/4.10/2434-S) ar lūgumu atļaut savienot 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Vērgales pagasta pārvaldes vadītājas amatu ar 
Vērgales pirmskolas izglītības iestādes “Kastanītis” vadītājas pienākumu izpildītājas 
amatu ar 2023.gada 3. jūliju.  

 
A.Radzevičs uzdod jautājumu vai persona drīkst savienot amatus? 
 
A.Evardsons informē, ka personai ir pedagoģiskā izglītība, dokumenti ir pārbaudīti, 

plānotā darba slodze ir 20 (divdesmit) stundas nedēļā. Pienākumu pildīšana ir plānota uz 
laiku, kamēr tiks atrast jauns PII “Kastanītis” vadītājs. 

 
A.Radzevičs jautā, kas ieceļ par pienākumu izpildītāju? 
 
A.Evardsons norāda, ka to dara dome. 
 
A.Radzevičs norāda, ka par iecelšanu lēmumprojektā nav minēts, tikai atļauja 

savienot amata pienākumus. 
 
R.Reinis informē, ka iepriekšējā lēmumā “Par Dienvidkurzemes novada Vērgales 

pagasta pirmsskolas izglītības iestādes “Kastanītis” vadītājas Lienas Ernstsones 
atbrīvošanu no amata” lemjošajā daļā rakstīts par V.Cielavas iecelšanu pienākumu 
izpildītāja amatā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par atļauju valsts amatpersonas amata 
savienošanai Vitai Cielavai”.  

 
 



20.§ 
Par nomaksas pirkuma līguma slēgšanu un izsoles rezultātu apstiprināšanu 

Ziņo Sintija Kubiļute, Raimonds Reinis 

Būtība – Saņemts personas iesniegums (reģ. ar Nr. DKN/2023/4.9/1903-S), kurā 
lūgts rast iespēju maksājumu par nosolīto īpašumu Vaivaru iela 17, Grobiņa, veikt 5 
gadu laikā. 

S.Kubiļute informē, ka nepieciešami labojumi lēmumprojekta virsrakstā, jautājums 
ticis izskatīts Attīstības un tautsaimniecības komitejā un ir atbalstīts.  

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Juris Grasmanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par nomaksas pirkuma līguma slēgšanu 
un izsoles rezultātu apstiprināšanu” ar labojumiem.  

 
 
 
Finanšu komitejas loceklis Juris Grasmanis 
 
 
Komitejas sekretārs Santa Ķūse 
 
 

 

Šis dokuments ir elektroniski parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika 

zīmogu 

 


